
2022-05-10 samtal mellan elever på Väståkraskolan och Bildningsnämndens 
presidium. 

 

Eleverna visade ett stort intresse för mötet och hade många frågor till oss personligen och i våra 
roller i skolan och politiken. 

Därutöver ett antal punkter som vi diskuterade: 

 Mobilförbudet på högstadiet föreslås tas bort, beslut i nämnden den 18/5 
Populärt! 

 Eleverna tycker att stolarna i skolan är obekväma. Går det att göra något åt? 
o Kolla med Bildningsnämndens investeringsram. 

 Det är problem med de allmänna kommunikationerna. Till exempel att det är långt mellan 
bussarna till Klagstorp på kvällen (ca18 till ca 22) och att det händer att sista turen plötsligt är 
inställd (ex när chauffören råkat ut för något tidigare på eftermiddagen) 

o Skicka informationen vidare till KS-kontakt med Skånetrafiken. 
 Vi fick kort se lite av roboten Edison som använd i programmering. 
 Personalen vill att närvaroprojektet ska fortsätta, vi vill att det ska spridas till fler skolor. 

När man slussas vidare till ”Lotsen” förloras fokus på skolan och närvaron. 
o Skicka informationen till förvaltningen ansvarige för närvaroprojektet. 

 Niondeklassarna upplever att maten ofta är slut eller ”utgallrad” när de ska äta. 
o Skicka informationen till måltidsansvarig. 

 Man vill ha längre raster och har inget emot en lite längre skoldag. Busschemat borde kunna 
justeras för att göra det möjligt till exempel att börja tidigare på morgonen. 

o Skicka informationen till ansvarig för skolskjuts/-transport. 
 I flera diskussioner skymtar psykisk hälsa och ohälsa fram. Man pratar om både egna och 

allmänna frågor. Vi pratar om hur vi arbetar med frågorna.


